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1240 København K 

 

 

Udvalget har den 17. juli 2008 stillet følgende spørgsmål nr. 298-303 (alm. del), 

som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet på foranledning af Christine Antorini 

(S). 

 

 

Spørgsmål nr. 298: 

”Regeringen har lukket for tilskud til voksenlærlingeordningen, og det kan være 

vanskeligt at se, hvor mange mennesker, der rent faktisk bruger ordningen, da tal-

lene er opgjort på helårspersoner, men ikke på det faktiske antal. Derfor bedes mi-

nisteren orientere udvalget om følgende: 

 

Hvor mange personer fra beskæftigelse har påbegyndt en voksenlærlingeaftale med 

tilskud i de seneste 5 år? (fordelt på de enkelte år, køn, alder og A-kasse/fagfor-

bund)” 

 

Spørgsmål nr. 299: 

”Hvor mange personer fra ledighed har påbegyndt en voksenlærlingeaftale med til-

skud i de seneste 5 år? (fordelt på de enkelte år, køn, alder og A-kasse/fagforbund)” 

 

Spørgsmål nr. 300: 

”Hvilken uddannelsesbaggrund har de personer, der har påbegyndt en voksenlær-

lingeaftale med tilskud de seneste 5 år?” 

 

Spørgsmål nr. 301: 

”Indenfor hvilke brancher er der indgået voksenlærlingeaftaler med tilskud i de se-

neste 5 år? (antallet af aftaler fordelt på brancher og år)” 

 

Spørgsmål nr. 302: 

”På hvilke uddannelser er der indgået voksenlærlingeaftaler med tilskud de seneste 

5 år? (antallet af aftaler fordelt på brancher og år)” 

 

Spørgsmål nr. 303: 

”Hvor stort har frafaldet været de seneste 5 år? (fordelt på de enkelte år, køn, alder 

og a-kasse/fagforbund)?” 

 

 

Foreløbigt svar: 

Som led i regeringens aftale med Dansk Folkeparti, Det Radikale Venstre og Ny 

Alliance om en jobplan skal voksenlærlingeordningen evalueres i efteråret 2008. 
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Beskæftigelsesministeriet, Finansministeriet og Undervisningsministeriet er ved at 

udarbejde denne evaluering, som forventes offentliggjort i løbet af efteråret.  

 

Jeg vil derfor vende tilbage med svar til udvalget, når evalueringen er afsluttet. 

 

 

Venlig hilsen 

 

 

 

 

Claus Hjort Frederiksen 


